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Protokól nr 48/05 
z XLVIII Sesji Rady Gminy Raszyn 

w dniu 31 marca 2005 r. 
 

Przewodniczacy Rady Gminy Raszyn, Pan Krzysztof Derda przed otwarciem 
sesji powiedzial, mam dwie sprawy, które chcialbym omówic przed otwarciem 
Sesji. Chcialbym bardzo przeprosic tych, którzy nie zostali na czas 
powiadomieni i przyszli na sesje, która odwolalem,  w dniu 10 marca br.  
Mam równiez prosbe do wnioskodawców sesji na 1 kwietnia br. aby wycofali    
swój wniosek. Sesja zostala przeze mnie zwolana, ale moim zdaniem nie zostala 
tak przygotowana jak powinna. Panstwo zlozyliscie wniosek w Wielki Piatek, 
przed sama godz. 16.00 i chyba liczyliscie na to, ze nie bedzie mozliwosci 
przeanalizowania tego wnioski, jak powinien. Sa wady prawne w uchwalach.  
Pan Jerzy Hipsz – Pan sie moze spytac a nie domyslac, dlaczego w Wielki 
Piatek zostal zlozony wniosek. Rozmawialem z Panem wczesnie i powiedzial 
Pan, ze na tej sesji dzisiejszej beda niektóre skargi. Czekal Pan z 
powiadomieniem o Sesji do ostatniej chwili. Ja dostalem materialy w czwartek 
po poludniu. Dlatego wniosek zostal zlozony w piatek. Jak bym dostal materialy 
w srode, to bylby zlozony w czwartek. 
Pan K. Derda – rozmawialem z Panem i Pania Teresa Her i powiedzialem, ze 
jezeli to nie zostanie przepracowane przez komisje, nie dam tego na sesje. Nie 
wiedzialem jak mam to zrobic, czy dzwonic do kazdego indywidualnie, ale 
zdecydowalem sie zapytac na sesji.   
Pani T. Her – to nie sa sprawy nowe, to sa uchwaly, które byly opiniowane 
przez prawników, ja sie nie zgadzam na wycofanie wniosku. 
Pan K. Derda – bardzo bym chcial uzyskac odpowiedz od wszystkich panstwa, 
nie musi to byc teraz, moze byc pózniej. Bo jezeli nie wyraza panstwo zgody na 
wycofanie wniosku, to nie ma innego wyjscia, trzeba rozdac materialy.  
Pan M. Chmielewski – mysmy z Jurkiem okreslili swoje stanowisko. Z 
niewiadomych przyczyn sesja sie nie odbyla. Jest dla mnie co najmniej dziwne, 
ze nie wstawiono do porzadku obrad tej sesji uchwaly w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy komisji rewizyjnej. Ja jestem przeciwny, zlozylismy wniosek, moze 
Pan go nie zrealizowac, wtedy podejmiemy nastepne kroki prawne. 
Pan J. Hipsz – ja bym chcial swoje stanowisko uzaleznic od odpowiedzi na 
pismo, które do Pana zlozylem, na jakiej podstawie Pan jednoosobowo ustala, 
czy skargi maja byc na sesji rozpatrywane, czy nie. Kto dal Panu takie prawo. 
Jak Pan mi poda wykladnie to moze ja wycofam ten wniosek. 
Pan K. Derda – odpowiem Panu w odpowiednim punkcie tej sesji. Dlaczego 
chce, zebyscie panstwo wycofali ten wniosek, z tego powodu, ze pracowalem 
nad tymi skargami i czesc rzeczy przekierowalem wg wlasciwosci. Uwazm, ze 
ta sesja jest wazniejsza, bo normuje prace gminy. Obiecywalem, ze po tygodniu 
bedzie sesja na temat skarg.  
Przechodze do porzadku obrad sesji.  
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Ad. 1) 
Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjecie porzadku obrad. 
 
Pan K. Derda – otwieram obrady XLVIII Sesji Rady Gminy, stwierdzam, ze jest 
quorum i przy porzadku obrad wprowadzam autoporawke, jako punkt 3 
porzadku obrad wprowadzam uchwale w sprawie przyjecia planu pracy komisji 
rewzyjnej na rok 2005. Czy ktos ma uwagi do porzadku obrad. 
Pan J. Hipsz – uwazam, ze najpierw powinno sie glosowac uchwaly w sprawie 
pozyczek, a potem zmiany w budzecie. Poza tym stanowisko w sprawie 
przedszkola nie powinno byc na koncu. 
Pani G. Zaboklicka – jestem za zdjeciem uchwaly w sprawie pozyczki na park 
rekreacyjny. Na poprzedniej sesji mialy byc przedstawione protokoly i umowy 
dot. budowy parku i biblioteki. Dlaczego nic nie wiemy na co maja isc te 
pieniadze, 3,5 mln. ma isc na park. Co jest zrobione. Na to miejsce ja chce 
wprowadzic punkt „Sprawozdanie Wójta dot. spraw opieki zdrowotnej”. 
Komisja zdrowia jest w impasie. Chcialabym aby sprawa parku rada zajela sie w 
terminie pózniejszym. Bardziej sa potrzebne pozyczki na modernizacje 
przedszkola Pod Topola. 
Pan T. Szwed – nikt z poprzedników nie zglosil wniosku formalnego do 
porzadku obrad. Przychylam sie do zdania p. Hipsza, w pierwszej kolejnosci 
przyjmujac zmiany, powoduje to, ze jestesmy przymuszeni niejako do przyjecia 
uchwal w sprawie pozyczek. Wnioskuje o zmiane miejsc w porzadku obrad, 
najpierw pozyczki a potem zmiany. 
Pan K. Derda – Pani Skarbnik, czy jest mozliwa taka zmiana. 
Pani Skarbnik – w momencie podejmowania uchwaly w sprawie zaciagniecia 
pozyczek, powinno to juz byc uwzglednione w budzecie, bo wszystkie inne 
pozyczki, co do których sa przygotowane uchwaly juz sie znalazly w budzecie. 
Taka kolejnosc jest najbardziej odpowiednia. 
Pan Wójt – uchwaly te omawiala komisja budzetu i komisja zaopiniowala je 
pozytywnie. 
Pan D. Ksiazek – skladam wniosek formalny o zdjecie z porzadku obrad 
uchwaly w sprawie pozyczki na park i uchwaly w sprawie zaciagniecia kredytu 
na biblioteke. 
Pan J. Hipsz – skladam wniosek o zdjecie z porzadku obrad pkt 13 i 14, a pkt 23 
wprowadzic na poczatek. 
Pan K. Derda – stanowisko to dlatego zostalo wprowadzone w tym punkcie, bo 
nie ukrywam zalezy mi, abyscie panstwo byli na calej sesji, gdyz mam pewne 
sprawy, które chce przekazac radnym, tak zeby nie mogli powiedziec, ze nie 
wiedza. 
Pan A. Zareba – skladam wniosek najdalej idacy, o przyjecie porzadku obrad z 
Pana Przewodniczacego autopoprawka. 
Pan D. Ksiazek – to jakies nieporozumienie, bo to jest przyjecie porzadku obrad, 
a my zglosilismy zmiany do porzadku obrad.  
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Pan K. Derda – glosujemy wszystkie wnioski: 
- wniosek p. Zaboklickiej poddany pod glosowanie nie zostal przyjety 

glosami 6 za, 8 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
- wniosek p. Szweda poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami 6 

za, 8 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
- wniosek p. Ksiazka  poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami 

6 za, 8 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
- wniosek p. Hipsza poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami 6 

za, 8 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
Pan K. Derda poddal pod glosowanie porzadek obrad. Porzadek obrad zostal 
przyjety glosami 8 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. 2) 
Przyjecie protokolów z poprzednich sesji Rady Gminy Raszyn. 
 
Protokól z XL Sesji Rady Gminy w dniu 16 grudnia 2004 r. poddany pod 
glosowanie zostal przyjety glosami – 11 za, 4 wstrzymujace sie. 
Protokól z XLI Sesji Rady Gminy w dniu 20 grudnia 2004 r. zostal przyjety 
glosami 11 za, 4 wstrzymujace sie. 
Pan D. Ksiazek – Panie Przewodniczacy rozumiem, ze w tym protokole jest 
zapisana wypowiedz Pan Wójta po sesji.  
Pan K. Derda – tak jest to zapisane. 
Protokól z XLII Sesji Rady Gminy z dnia 20 stycznia 2005 r. zostal przyjety 
glosami 10 za, 5 wstrzymujacych sie. 
Protokól z XLIII Sesji Rady Gminy z dnia 26 stycznia 2005 r. zostal przyjety 
glosami  11 za, 4 wstrzymujace sie. 
Protokól z XLIV Sesji Rady Gminy z dnia 27 stycznia 2005 r. zostal przyjety 
glosami 11 za, 4 wstrzymujace sie. 
Protokól z XLV Sesji Rady Gminy z dnia 21 lutego 2005 r. zostal przyjety 
glosami 10 za, 5 wstrzymujacych sie. 
Protokól z XLVI Sesji Rady Gminy Raszyn z dnia 9 marca 2005 r. zostal 
przyjety glosami 10 za, 5 wstrzymujacych sie. 
Pani T. Her – taka procedura jest niedopuszczalna, 8 protokolów na jednej sesji.  
Pan K. Derda – taka sytuacja nastapila w zwiazku z taka a nie inna procedura 
zwolywania sesji.  
Pani G. Zaboklicka – to jest pana wina, bo w punkcie 2 jest napisane przyjecie 
protokolów z poprzednich sesji, a nie sa one wymienione. Pan powinien napisac, 
które protokoly beda przyjmowany, to my bysmy mogli je przeczytac i 
przygotowac sie. To Pana wina.  
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Ad. 3) 
Uchwala w sprawie przyjecie planu pracy komisji rewizyjnej na rok 2005. 
 
Pan J. Hipsz – uwazam, ze mamy niekompletna ta komisje, nie wiem, czy nie 
trzeba byloby zwiekszyc sklad.  
Pan K. Derda – skonczy sie sesja, mozemy na ten temat rozmawiac. 
Przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 14 za,  
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. 4)  
Uchwala w sprawie dochodów wlasnych jednostek budzetowych Gminy 
Raszyn. 
 
Pani Skarbnik – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do projektu 
uchwaly. 
Pan K. Derda – kto z radnych chce zabrac glos. Pan Chmielewski, Ksiazek, 
Szwed, Zareba.  
Pan M. Chmielewski – w dziale Dochody GOS – prowadzenie zajec dla 
niepelnosprawnych. Na jakiej podstawie jest to prowadzone, bo z tego co wiem, 
to te zajecia sa bezplatne. 
Pan D. Ksiazek m- zapoznalem sie z tym budzetem i z zapisami z posiedzenia 
komisji. Uwazam, ze komisja nie pracowala, bo nie odniosla sie do wydatków 
wieloletnich. Nie zajela stanowiska dot. parku, biblioteki.  
Pan K. Derda – Panie Darku to nie jest punkt zmiany w budzecie, tylko dochody 
wlasne jednostek. 
Pan D. Ksiazek – przepraszam wycofuje sie. 
Pan T. Szwed – w zal. nr 2 brak jest GOPS i Ogniska Wychowawczego.  
Pani Skarbnik – w zal. nr 2 nie ma dochodów i przeznaczenia tych dochodów w 
GOPS i Ognisku Wychowawczym, poniewaz dla tych jednostek nie przewiduje 
sie takich srodków i jednostki, równiez GOPS, nie prowadzace zadnej 
dzialalnosci nie maja mozliwosci pozyskiwania srodków i podobnie Ognisko 
Wych. Jedynym dochodem Ogniska byla darowizna, ale to znajduje sie w       
zal. nr 1, bo to sa dochody okreslone ustawowo, czyli z tytulu darowizn i 
odszkodowan. Natomiast zajecia dla niepelnosprawnych sa prowadzone 
nieodplatnie dla mieszkanców, natomiast dla chetnych spoza gminy te zajecia sa 
platne. Podobnie jest z zajeciami sportowymi, oplaty sa po to, ze jezeli za 
miesiac czy póltora okaze sie, ze potrzebna jest zgoda rady, zeby nie 
wprowadzac zmiany do uchwaly. 
Pan K. Derda – dziekuje zamykam dyskusje, przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 15 za, jednoglosnie. 
 
Ad. 5)  
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Uchwala w sprawie zmian w budzecie gminy na 2005 r. 
 
 
Pani Skarbnik – poprosila o uwzglednienie zmian zgodnie z pismem z Urzedu 
Wojewódzkiego, a nastepnie przedstawila zmiany zgodnie z uzasadnieniem do 
projektu uchwaly. Zmniejsza sie planowane dochody i wynosza po zmianie 
wynos 57.025.633 zl, zwieksza sie planowane wydatki i wynosza po zmianie 
69.418.911 zl.  
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan K. Derda – kto bedzie chcial zabrac glos – p. Hipsz, p. Ksiazek. 
Pan J. Hipsz – w wydatkach wieloletnich w pkt 4 byl park miejski, a teraz jest 
zapis park rekreacyjny z funkcja ekologiczna. Czy to jest ten sam park? Czy 
inny?  
Pan D. Ksiazek – komisja nie zajmuje swojego stanowiska wobec wydatków 
wieloletnich. Sa tu wprowadzone bardzo znaczace zmiany. Ja dostrzegam tu 
bardzo niebezpieczna zmiane. Byla obiecywana dotacja na park 500 tys. zl. Pan 
Zastepca Wójta na sesji lipcowej ub.r. mówil wyraznie, ze dotacja to jest 
bezzwrotna pomoc, wiec co sie stalo, ze tej dotacji nie otrzymalismy. Natomiast 
widze tu pozyczki i kredyty. To sie laczy z pózniejszymi uchwalami w 
uzasadnieniu. Jest pozyczka 341 tys. i ze jest ona bardzo korzystna, bo nawet w 
50% umarzalna. Natomiast po analizie tych dwóch prostych cyfr widze, ze 
gmina traci. Panowie obiecywali, ze pozyskaja srodki z zewnatrz. Juz nie 
wspominam gdzie jest te 250 tys., które miala dac firma belgijska. Nie ma tych 
pieniedzy, 500 tys. tez nie ma. i zaciagamy pozyczke w wysokosci 341 tys.  
Przy dobrym ukladzie bedziemy mieli polowe umorzona, czyli 170 tys. 
zaoszczedzimy. Panowie obiecywaliscie 500 tys. zl dotacji, to dotrzymajcie 
slowa. To jest wasza praca. Ja nie moge glosowac za tymi zmianami, bo sa one 
niekorzystne dla gminy. Tak samo jest z biblioteka. Wystarczy pójsc i zobaczyc 
jak ona wyglada. Ten budynek trzeba rozebrac, bo do niczego sie nie  nadaje. 
Ale popatrzmy co jest w wydatkach wieloletnich. Jest pozyczka, ale z kredytów 
komercyjnych a nie pomostowych. I to znaczna. To jest kredyt komercyjny. 
Prawda jest taka, ze krytykowaliscie poprzedni zarzad, ze zaciaga kredyty, a 
teraz sami to robicie. Tak nie mozna. Mój wniosek jest taki, aby te pozycje 
wrócily do stanu poprzedniego, czyli 500 tys. dotacji na park i na biblioteke ze 
srodków UE, co Panowie gwarantowaliscie i nie dotrzymujecie po raz kolejny 
slowa. Jesli chodzi o budowanie dróg i chodników wprowadzacie ul. 
Miklaszewskiego i bardzo dobrze, ale powiedzcie skad te srodki wezmiecie. A 
pozostale ulice, te które sa juz drugi rok w budzecie. 23 marca zostal 
rozstrzygniety przetarg na projekt i modernizacje ulic. Których? A no wlasnie, 
tych, co znajduje sie blisko p. Zastepcy Wójta p. Kwiecinskiego, ul.Nadrzeczna, 
Boczna, Sloneczna. Nie jestem przeciwko temu, ale róbmy to na radzie a nie 
decydujmy jednoosobowo. Bo tak nie mozna, to do nikad nie prowadzi.  
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Pan K. Derda – zwrócil sie do radnego Chmielewskiego, który zglaszal chec 
wypowiedzi – Panie radny, czy to w tym temacie, bo ja prosilem o zglaszanie 
sie. 
Pan J.Gromek – zapisalo sie do dyskusji dwóch radnych. 
Pani T. Her – rozumiem,  ze zamyka Pan dyskusje Panie Przewodniczacy, czy 
zostaly zmienione jakies reguly odnosnie prowadzenia sesji. Poinformowal Pan 
o tym? 
Pan K. Derda – prosze panstwa, jest Statut Gminy, który okresla ramy 
prowadzenia sesji. Ja wiem, ze do tej pory sesje byly prowadzone chaotycznie, 
dlatego przyjmujemy m.in. tyle protokolów 
Pan D. Ksiazek – ja czuje sie zobowiazany do powiedzenia jednej rzeczy. Nie 
powiem Panie Przewodniczacy, tylko Krzysiu. W tamtej kadencji bylismy 
razem i bylismy za stylem prowadzenia wladzy, tak zeby wszyscy mogli 
wypowiedziec sie do konca. Teraz z przykroscia stwierdzam, ze zmieniles sie. 
Teraz inny nie wiadomo jaki sposób chcesz wprowadzic. To jest niedobre. To co 
ci powiedzialem osobisci, to powtórze teraz, publicznie. To kto inny za tym stoi, 
a ty po prostu zbierasz ciegi i niepotrzebnie. Szkoda mi ciebie i zal. Mówie ci to 
jako przyjaciel a nie jako wróg. 
Pan A. Zareba – Panie przewodniczacy to przekracza granice dobrego smaku.  
Pan K. Derda – ja wiem, ze panstwo jestescie oburzeni, ale chce aby ta rada 
pracowala tak, jak wszystkie rady, a nie zeby byl bajzel.  
Pan I. Kwiecinski – tak samo blisko mnie jest Nadrzeczna i Sloneczna, jak pare 
innych miejsc w Raszynie. To nie ma nic do rzeczy. 
Pani Skarbnik – funkcje ekologiczna zapisano przy parku, gdyz, zeby uzyskac 
jakiekolwiek srodki z funduszy ochrony srodowiska, to nalezalo to wstawic. 
Pan D. Ksiazek – zlozylem wniosek formalny, zeby pozostalo tak jak bylo 
zapisane w uchwale budzetowej, zeby na park byla dotacja a na biblioteke 
kredyt pomostowy z UE. 
Pan Wójt – pieniadze od firmy Gelamco wplynely i zasilily budzet przy 
budowie parku, natomiast nie moglo byc parku miejskiego, bo Raszyn nie jest 
miastem. 
Pan D. Ksiazek – Pan Wójt nigdy nie mówil gdzie ulokowal te pieniadze, rada 
nie byla informowana, to skad moze radny wiedziec, skad to moga wiedziec 
mieszkancy, robi sie to cichaczem. 
Pan K. Derda – ale wlasnie to jest efekt tego, ze ta rada nie pracuje tak jak 
powinna pracowac. 
Pan D. Ksiazek – Panie Przewodniczacy tu nie ma nic do rzeczy rada, to Wójt 
ma skladac sprawozdanie a Wójt tego nie robi.  
Pan K. Derda – byla komisja budzetowa, mozna to organizowac tak, zeby na 
komisji byly te sprawy omawiane. 
Pani Skarbnik – te 250 tys. nie ucieklo, nie zostalo ukryte, to bylo i jest w 
planowanych dochodach gminy w dz. 900 rozdz. 90004 §0960, bo to jest 
darowizna, to nie wchodzilo w plan wieloletni.  
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Pan K. Derda – pani Mecenas czy glosujemy ten wniosek p. Ksiazka. 
Pani Mecenas – wniosek formalny p. Ksiazka jest nieuprawniony, radni nie 
maja prawa zglaszac propozycji zmian w budzecie. 
Pan K. Derda – w takim razie glosujemy uchwale. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw, 1 
wstrzymujacy sie, 1 radny nie wzial udzialu w glosowaniu. 
 
Ad. 6) 
Uchwala w sprawie zaciagniecia kredytu. 
 
Pan I. Kwiecinski – w zwiazku z tym, ze zostala rozpoczeta budowa biblioteki, a 
procedury w Urzedzie Wojewódzkim przeciagna sie do konca czerwca, 
zachodzi potrzeba uruchomienia kredytu, który w duzej czesci uda sie 
prawdopodobnie splacic w ciagu 2 m-cy, poniewaz mamy obiecane srodki z 
Ministerstwa Kultury. Jest takze duza szansa na uzyskanie srodków unijnych. 
Dlatego prosze o przyjecie tej uchwaly. 
Pan D. Kuc – komisja budzetu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan K. Derda – otwieram dyskusje, kto chce zabrac glos – p. Hipsz, Ksiazek, 
Szwed, Zaboklicka, Chmielewski, Goljanek.  
Pan J. Hipsz – budowa biblioteki maiala byc finansowana ze srodków 
prywatnych  i zewnetrznych, a tu okazalo sie ze kredyt ma byc splacony z 
podatku od osób fizycznych, czyli przez nas wszystkich. W planie wieloletnim 
byly zapisane inwestycje takie jak budynek komunalny, dom kultury, 
przedszkole i m.in. park i biblioteka. Powiem tak, przedszkole nie jest nawe 
ruszone, dom kultury tez, natomiast park i bibliotek staly sie najwazniejsze. To 
byl plan strategii, który robili kompetentni ludzie za duze pieniadze, a to w tej 
chwili ma wartosc papieru toaletowego. Mnie sie zarzuca, ze sie nie znam, ale to 
nie tylko ja sie nie znam. a to co mówimy tutaj na sesji i co piszemy tu na 
papierze, to jest o dupe potluc. 
Pan D. Ksiazek – mam pytanie do p. Kwiecinskiego, jakie sa zapisy w umowie, 
bo wójt Iwicki nie dostarczyl tej umowy. Mam do pana jak i do kazdego 
czlowieka szacunek, zwracam sie do p. Kwiecinskiego, i wiem, ze nie 
popelnilby Pan takiego bledu, podpisujac umowe zawarl Pan zapis, ze jezeli nie 
pozyskalby Pan tych srodków, mozna byloby odstapic od tej umowy, a 
wykonawca, nie mialby prawa do odszkodowania. Czy tak jest? Czy jest taki 
zapis? 
Pan T. Szwed – ja bym chcial pociagnac temat biblioteki, czy to jest budowa, 
czy modernizacja. To w tej chwili wyglada jak budowa. Jak bylo to zapisane w 
warunkach, czy staramy sie o kredyt na budowe, czy na modernizacje. W 
uchwale jest na modernizacje, a p. Kwiecinski mówi o budowie. To sa dwie 
odrebne    sprawy. Co sie stanie z poprzednia uchwala budzetowa, jezeli nie 
podejmiemy tej uchwaly.  
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Pan M. Chmielewski – w moim kregu zainteresowan podczas prac komisji 
rewizyjnej, byl ten temat, ale uzyskalem informacje od pani kierownik wydz. 
zamówien publicznych, ze dostala zakaz od wójta przekazywania informacji w 
tej kwestii. Jak wyglada kwestia dostepu do dokumentów, ja bym chcial 
zobaczyc ta umowe. Skad sie wzial ten priorytet inwestycyjny. Kto jest jego 
autorem. Dlaczego nie ma nawet malej kwoty na remont przedszkola, przy tak 
poteznych srodkach, które generuja te kredyty. 
Pan M. Goljanek – jaki jest koszt tego kredytu. 
Pani G. Zaboklicka – czyim pomyslem jest, ze budowa biblioteki i parku sa 
priorytetami, dlaczego nie mówi sie o budynku komunalnym, o kredycie na 
przedszkole. to sa rzeczy wazniejsze niz przekopywanie ziemi pod park. Tez  
chcialabym wiedziec, czy to jest budowa czy modernizacja. Chce sie zapoznac z 
umowami na park i biblioteke. 
Pan I. Kwiecinski – jesli chodzi o pytanie dot. umów, to komisja rewizyjna ma 
prawo wszystkie dokumenty ogladac, sprawdzac. Wójt sam nie podpisuje 
umów, przechodza one przez wiele wydzialów i w konsekwencji wójt jako 
osoba odpowiedzialna za to wszystko co sie dzieje w gminie, podpisuje taka 
umowe. Panstwo znacie ustawe o dostepie do informacji, wiecie jak taki 
wniosek zlozyc. Jeszcze sie nie zdarzylo, aby Wójt komus odmówil i informacji 
nie udostepnil. Pani Radna Her tez sie upominala, ale byla zdziwiona, bo 
otrzymala wiecej niz chciala. Jezeli ma to byc wystapienie polityczne to panstwa 
prawo. Koszt kredytu jest jeszcze nie znany, poniewaz dopiero po 
przygotowaniu specyfikacji to sie okaze. Co do priorytetów, realizujemy budzet 
wg tego jak zostal ustalony i wg mozliwosci. Projekt domu kultury zostal 
przywieziony do urzedu, sprawdzany jest w wydz. inwestycji. Odnosnie 
pozwolenia ba budowe, prosze sprawdzic poprzez komisje rewizyjna czy 
lamiemy prawo. Jestem przekonany, ze jest to robione zgodnie z prawem, nigdy 
wójt nie wyrazi zgody na robienie bez pozwolen, bez stosownych dokumentów. 
Procedura od 2,5 roku jest zmieniona, przechodzi to przez wiele wydzialów. 
Kazde merytoryczne stanowisko wypowiada sie w okreslonej kwestii.  
Pan J. Hipsz – wnioskuje o glosowanie imienne. Chcialbym, aby nikt mi nie 
zarzucil, ze glosowalem za kredytem, tak jak wczesniej wójt wyjasnial, ze to 
rada glosowala za budowa parku i biblioteki. Ja nigdy za tym nie glosowalem.  
Pan D. Ksiazek – p. Kwiecinski unika odpowiedzi n/t umowy. Zglaszam 
wniosek formalny, zeby ten punkt odeslac na komisje budzetu, aby tam zostal 
pokazany stosowny dokument umowy i dopiero wprowadzic te uchwale pod 
obrady rady.  
Pan K. Derda – poddal pod glosowanie wniski formalne: 

- wniosek p. Hipsza poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami 5 
za, 8 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 

- wniosek p. Ksiazka poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami 6 
za, 8 przeciw. 

Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 6 przeciw. 
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Ad. 7)                                                                                                                                                                                                                         
Uchwala w sprawie powierzenia  Wójtowi Gminy Raszyn przygotowania i 
przeprowadzenia postepowania na bankowa obsluge budzetu Gminy 
Raszyn. 
Pan Wójt – jest to uchwala techniczna, ustawa naklada obowiazek podjecia 
takiej uchwaly. 
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan K Derda – wobec braku pytan zaproponowal glosowanie.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 3 wstrzymujace 
sie. 
Ad. 8) 
Uchwala w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Raszyn do zawierania 
porozumien z Gminami  i Miastem Stolecznym Warszawa w sprawie 
wzajemnego pokrycia kosztów dotacji udzielanych dla przedszkoli 
niepublicznych oraz przedszkoli publicznych prowadzonych przez 
podmioty niepubliczne. 
 
Pan D. Ksiazek – chcialbym aby wójt raz na kwartal przedstawial radzie 
sprawozdanie z realizacji tej uchwaly, tj, z podpisanych porozumien.  
Pan K. Derda – dobrze ja to sobie zapisze. 
Wobec braku pytan zaproponowal glosowanie. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami – 10 za, 3 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. 9) 
Uchwala w sprawie zaciagniecia pozyczki na budowe Parku Rekreacyjnego 
w Raszynie. 
 
Pan K. Derda – kto z panstwa chce zabrac glos – p. Goljanek, p. Zaboklicka, p. 
Ksiazek. 
Pan M. Goljanek – czy czesc tych srodków moze byc umorzona, jaki to moze 
byc procent. 
Pani G. Zaboklicka – skladam wniosek formalny o udostepnienie umów na 
budowe parku i biblioteki i ile milionów ten park bedzie nas kosztowal, gdy sa 
wazniejsze wydatki – przedszkole, dom komunalny. A tu w ramach tej kadencji 
chce p. Kwiecinski wykonczyc sobie park kolo swojego, przeciez wiekszosc 
mieszkanców nie wie, ze park jest robiony. Jestem przeciw zapozyczaniu sie na 
ten cel. 
Pan D. Ksiazek – mam pytanie do p. Kwiecinskiego, aby wytlumaczyl, dlaczego 
zrezygnowano z dotacji w kwocie 500 tys. i zdecydowano sie na zaciagniecie tej 
pozyczki oraz wniosek formalny aby ten punkt odeslac do komisji budzetu, 
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celem zapoznania sie z dostarczonymi przez p. Wójta stosownymi umowami i 
po zapoznaniu sie komisja przesle pod obrady rady. 
Pan I. Kwiecinski – jest mozliwosc umorzenia tych srodków z pozyczki. WFOS 
obiecal dotacje 500 tys. ale okazalo sie, ze ma on klopoty finansowe z 
udzieleniem tej dotacji. Poniewaz gmina pomaga WFOS, splacila wiele 
pozyczek wczesniej, na Zarzadzie byla podjeta uchwala, dostalismy duze 
umorzenie, które bedzie przeznaczone na kanalizacje. Udalo sie nam zalatwic 
pozyczke 341 tys. z tego bedzie odpowiedni procent umorzony. Ile ten park 
bedzie kosztowal? Od 2,5 roku kwota inwestycji jest kwota okreslona w 
przetargu, nie ma aneksów, tyle ile jest zaplanowane w budzecie, tyle bedzie 
wynosila ta kwota. Park byl budowany od 1999 r. z tym, ze wczesniej byly 
wyrzucone pieniadze na przywóz ziemi zanieczyszczonej odpadami, osadami 
sciekowymi. Pani jest lekarzem i powinna byc na to wrazliwa. 
Pani G. Zaboklicka – jestem wrazliwa na krzywde, dlatego uwazam, ze budowa 
parku, gdy Pan zamyka przedszkole, gdy dzieci nie maja gdzie chodzic, tym 
bardziej te pieniadze powinny byc inwestowane w przedszkole. Park 
rekreacyjny moze byc w terminie pózniejszym wykonany. 
Pan K. Derda – glosujemy wniosek formalny p. Ksiazka. 
Pan I. Kwiecinski – jezeli rada nie podejmie tej uchwaly to te pieniadze 
przepadna, kto inny je dostanie. 
Pan K. Derda – poddaje wniosek formalny p. Ksiazka pod glosowanie.  
Wniosek poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami – 4 za, 9 przeciw. 
Poddaje pod glosowanie uchwale. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 2 przeciw, 1 
wstrzymujacy sie, 1 radny nie wzial udzialu w glosowaniu. 
Pan D. Ksiazek – chcialbym uzasadnic swoje nie wziecie udzialu w glosowaniu. 
Jest niedobrze, ze Zastepca Wójta pozwala sobie na takie komentarze, ze jak nie 
podejmiemy uchwaly to... . Bylo spotkanie 28 lutego i informowalem Pana 
Kwiecinskiego, ze bedzie sesja, prosilem o projekty uchwal. Wtedy powiedzial, 
ze nie ma zadnych uchwal. Byl i Pan i Pan Gromek. Wiec nie rozumiem skad 
sie bierze stawianie rady pod sciana, ze ostatni dzien i musimy podjac uchwale. 
Nie tak sie pracuje, Panie Wójcie. Trzeba popracowac uczciwie i przedstawiac 
radzie dokumenty w odpowiednim czasie a nie za piec dwunasta. 
 
Ad. 10) 
  Uchwala w sprawie zaciagniecia pozyczki na przygotowanie dokumentacji 
dla wniosku do Funduszu Spójnosci pn. „Uporzadkowanie systemu 
kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Raszyn”. 
 
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly.  
Pan K. Derda – kto chce zabrac glos – p. Ksiazek, p. Szwed. 
Pan D. Ksiazek – wielu radnych prosilo p. Wójta o przedstawienie informacji n/t 
kanalizacji. Jaki jest stan obecny i jaki plan. Nie rozumiem, dlaczego mamy 
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zaciagac pozyczke, zeby przygotowac ten dokument, skoro mamy wg p.Wójta, 
tak doskonala kadre urzednicza. To oni powinni przygotowac taki dokument. 
Pan T. Szwed – ja tez sie dziwie, pierwszy raz sie z tym spotykam, zeby trzeba 
bylo brac pozyczke na przygotowanie dokumentacji, w wysl. 150 tys. to jest 
dwa razy wiecej niz koszt remontu przedszkola. 
Pan J. Gromek – ja jestem zdziwiony postawa Pana, bo przeciez byl Pan na 
komisji budzetu, takie sa wymogi unijne, my tego nie jestesmy w stanie 
zmienic.  
Pan T. Szwed – na komisji tez bylem zdziwiony.  
Pan R. Malinowski – koszt wykonania tej dokumentacji wyniesie dla gminy ok. 
15-20% , ale najpierw nalezy wylozyc srodki, zeby je odzyskac. Jest mozliwosc 
uzyskania srodków z NFOS 150-200 tys. zl. i dostac dotacje, a z WFOS 
pozyczke na druga czesc 150 tys. i umorzenia do 35 tys. To sa ostatnie 
pieniadze.  
Pan J. Hipsz czytalem o Grodzisku, ze otrzymali ok. 53 mln na kanalizacje z 
UE, czy my tez takie srodki mozemy otrzymac. 
Pan R. Malinowski – tak. 
Pan D. Ksiazek – powiedzial Pan, ze sa to ostatnie pieniadze, ale na co. 
Pan R. Malinowski – powiedzialem, ze na par, poszerzylem swoja wypowiedz 
poza temat. 
Pan D. Ksiazek – czyli te pieniadze sa teraz przeznaczone na dokumentacje, 
która bedzie potrzebna do Funduszu Spójnosci. Ale jezeli ten dokument zostanie 
przygotowany, to i tak musi byc przyjety przez rade. 
Pan R. Malinowski – takiego wymogu nie ma, ale jezeli rad sobie tego zazyczy, 
to jest mozliwe. My tu niczego nie ukrywamy przed rada. 
Pan D. Ksiazek – czy taki dokument jest konieczne, zeby firma zewnetrzna 
przygotowywala, czy mozna go przygotowac silami urzedu. Prosze p. 
Malinowskiego o odpowiedz. 
Pan I. Kwiecinski – Wójt decyduje, kto odpowiada. 
Pan D. Ksiazek – ale tu Pan nie jest Wójtem. 
Pan I. Kwiecinski – to jest przepytywanie, moze, czy nie moze. Oczywiscie, 
moze, tylko do takich opracowan potrzebni sa ludzie, którzy moga robic takie 
opracowania. W tej chwili przy takim oblozeniu prac nie ma szans aby jedna 
Pani i p. Ryszard wykonali takie opracowanie. Gdyby Pan zobaczyl jak pracuje 
wydzial, to by Pan zrozumial. Ale nie o to Panu chodzi. 
Pan D. Ksiazek – wydzial to nie tylko ten, ale tez wydz. inwestycji. A Pan caly 
czas przyjmuje ludzi, bo wystarczy wejsc na strone internetowa to widac, ze jest 
rotacja. 
Pan I. Kwiecinski – poniewaz p. Ksiazek próbuje chamowac prace rady i zabiera 
glos na kazdy temat ja wnioskuje o przyjecie tej uchwaly i prosilbym rade o 
przychylenie sie do tego. 
Pan D. Ksiazek – ale Pan nie moze wnioskowac. 
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Pan K. Derda – mam pytanie do p. Malinowskiego, czy wydzial pracuje nad 
pozyczka w duzej kwocie na kanalizacje. 
Pan R. Malinowski – pracuje i o wszystkim sie panstwo dowiecie w 
odpowiednim czasie. to jest bardzo skomplikowana operacja i dlugofalowa. Ja 
na kazde pytanie odpowiem, czy to na sesji, czy na komisji. To jest kwestia       
71 mln. i 50 km. kanalizacji. O wszystkim bedziecie panstwo informowani.  
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania uchwaly. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 3 wstrzymujace 
sie. 
 
Ad. 11)   
Uchwala w sprawie zaciagniecia pozyczki na termomodernizacje budynku 
Szkoly Podstawowej w Raszynie. 
 
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopinowala projekt uchwaly. 
Pan K. Derda – prosze o zglaszanie sie do dyskusji.  
Pan T. Szwed – do tej pory bylem sceptyczny co do zaciagania pozyczek, bo 
pozyczki sa dobre, chodzi tylko o cel na jaki sa zaciagane. Na kolejne bede 
glosowal za. 
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania nad uchwala. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 11 za, 1 
wstrzymujacy sie. 
 
Ad. 12) 
Uchwala w sprawie zaciagniecia pozyczki na modernizacje stacji zlewnej. 
 
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan K. Derda wobec braku pytan poddal uchwale pod glosowanie. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 11 za,                       
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. 13) 
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Pruszkowskim dotyczacego pomocy polegajacej na wykonaniu 
dokumentacji  projektowej i realizacji inwestycji na drogach powiatowych. 
 
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan K. Derda wobec braku pytan poddal uchwale pod glosowanie. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 11 za,                       
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. 14) 
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Uchwala w sprawie Planu Rozwoju Miejscowosci Nowe Grocholice na lata 
2005-2006. (tresc planu do wgladu w biurze Rady).  
 
Pan K. Derda – punkt 14 i 15 sa zblizone do siebie, prosze p. Malinowskiego o 
krótkie omówienie. 
Pan R. Malinowski – kazdy radny mógl sie zapoznac z tymi planami, byly w 
radzie do wgladu. Jest mozliwosc uzyskania srodków dla gmin wiejskich, 
dotacji 450 tys. ale konkurencja jest silna. Gmina jest bogata o niskim 
bezrobociu, z tym, ze mozliwosci istnieja i trzeba sie starac o kazde  srodki  
Pan D. Kuc – komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – wniosek jest na 450 tys. i bedzie to przeznaczone na chodniki 
itp. rzeczy na Grocholicach i calym obszarze gminy. Jaka kwote wydala gmina 
za opracowanie tych dwóch pozycji. Sa to opracowania bardzo podobne do 
siebie i takie podobne opracowanie juz zostalo wczesniej tez wykonane.  
Pan R. Malinowski – trzeba dzialac w oparciu o wytyczne Urzedu 
Marszalkowskiego, zeby ten temat byl zrealizowany, zlecilismy firmie 
opracowanie tego tematu i prowadzenie az do uzyskania rezultatu. Za 
opracowania zaplacilismy 6,5 tys. zl.  
Pan J. Hipsz – poniewaz nie mialem sie czasu zapoznac z tym opracowaniem, 
beda musial sie wstrzymac od glosu. 
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania uchwaly. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 wstrzymujace 
sie. 
 
Ad. 15)                                                                                                                                                                                                                                                       
Uchwala w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Raszyn na lata 2004-
2006. (tresc planu do wgladu w biurze Rady). 
 
Pan K. Derda – wobec braku pytan  przystepujemy do  glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami – 7 za, 4 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. 16) 
Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr V/27/03 Rady 
Gminy Raszyn z dnia 27 lutego 2003r. w sprawie trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 
Gminy Raszyn. 
 
Pan K. Derda – uchwala jest uchwala techniczna dostosowujaca do 
obowiazujacego prawa. 
Wobec braku pytan przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 3 wstrzymujace 
sie. 
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Ad. 17) 
Uchwala w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkalych na terenie Gminy 
Raszyn. 
 
Pan K. Derda – wobec braku pytan przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 10 za, 1 
wstrzymujacy sie. 
 
Ad. 18) 
Uchwala w sprawie udzielenia upowaznien do reprezentowania Rady 
Gminy Raszyn przed Wojewódzkim Sadem Administracyjnym w 
Warszawie i Naczelnym Sadem Administracyjnym w Warszawie w 
sprawach dotyczacych skarg osób fizycznych i prawnych na uchwaly Rady 
Gminy Raszyn odrzucajac zarzuty tych osób zlozone do miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego. 
 
Pan K. Derda – uchwala jest kontynuacja uchwaly podjetej na wczesniejszej 
sesji. 
Pan Wójt – sady w tej chwili wymagaja takich uchwal i  aby nie robic tego do 
kazdej sprawy indywidualnie przygotowana jest ta uchwala. 
Pan M. Chmielewski – wczesniej uzgadniane bylo, ze do kazdej sprawy bedzie 
podejmowana taka uchwala, niestety nie moge glosowac za. 
Pan A. Zareba – osoby, które beda reprezentowaly gmine przed sadem beda 
bronily uchwal, które juz wczesniej rada przyjela. Nie jest fizyczna mozliwoscia 
wyznaczac osoby uchwala rady przed kazda sprawa w sadzie. 
Pan J. Hipsz – te sprawy w sadzie tocza sie pomiedzy urzedem a mieszkancami, 
ludzmi, z których podatków sa m.in. nasze diety. Powinny byc stworzone jakies 
równe warunki, bo ludzie tez nie maja czasu, pieniedzy na adwokatów, uwazam, 
ze robi sie wszystko, zeby urzad mial udogodnienia a mieszkaniec jak najgorzej. 
A tu, nie dosc, ze mieszkancy byli skrzywdzeni uchwalami, to jeszcze ich sie 
stawia w nierównej sytuacji przed sadem.  
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami – 9 za, 2 przeciw. 
 
Ad. 19)  
Uchwala w sprawie rozpatrzenia wezwania Pana Mieczyslawa 
Dziekanskiego z dnia 10 lutego 2005r. do usuniecia naruszenia interesu 
prawnego w Uchwale Nr XXXVI/623/04 Rady Gminy Raszyn dnia 21 
pazdziernika 2004r. w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego czesci wsi Sekocin Stary, Sekocin Nowy, Janki, Falenty, wsi 
Wypedy, Puchaly w dwóch etapach – El=tap I (wies Wypedy) (opupl. 
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Dziennik Urzedowy Województwa Mazowieckiego  Nr 316 poz. 10404 z 
dnia 24 grudnia 2004r.).  
 
 
Pan K. Derda – prosze o pytania. 
Pan J. Hipsz – czy mozna poprosic o przeczytanie tekstu tego wezwania. 
Pan Wójt – chodzi o to, ze zmieniony zostal plan Wyped, tak aby mieszkancy 
mogli podniesc wartosc gruntu przy sprzedazy pod droge Salomea-Janki. Pan 
Dziekanski nie znalazl sie w tym terenie. 
Pan J. Hipsz – wg Konstytucji wszyscy jestesmy równi wobec prawa, nie 
rozumiem, dlaczego p. Dziekanski nie znalazl sie w tym planie, proponuje 
przelozyc ta uchwale do wyjasnienia sprawy. 
Pan K. Derda – nie mozemy przesuwac gdyz uplywa termin na rozpatrzenie 
wezwania.  
Przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 3 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. 20) 
Uchwala w sprawie zawarcia Porozumienia Miedzygminnego dotyczacego 
przejecia przez Miasto Stoleczne Warszawa zadania wlasnego Gminy 
Raszyn w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wode. 
 
Pan K. Derda – kto chce zabrac glos. 
Pan D. Ksiazek – jakie ulice w to wchodza, czy nie mozemy sami zadbac o 
dostarczanie wlasnej wody dla tych ulic. 
Pan Wójt – stan tej sieci jest tak zly, ze bez przerwy monitujemy o naprawy, 
przejecie w takim stanie nie jest mozliwe, a samo dostarczanie wody wlasnej 
jest sprawa czysto techniczna. 
Pan D. Ksiazek – czy widzi p. Wójt taka potrzebe aby w drodze porozumienia 
wymienic ta siec i przejac na wlasnosc gminy. 
Pan Wójt – nie mam w tej chwili zdania, mieszkancy nie wystepuja o to.  
Pan J. Hipsz – mieszkancy tych ulic wielokrotnie wystepowali o dostarczanie 
wody z ujec raszynskich. 
Pan D. Ksiazek – jezeli bedzie przejete to gmina bedzie placila nadwyzke, bo 
cena wody jest wyzsza. 
Pan Wójt – dla nas jest to korzystne, bo nie odprowadzamy scieków tylko 
bierzemy wode. Jezeli chcialby Pan uzyskac wiecej informacji prosze skierowac 
pismo, p. Bienkowski udzieli wyczerpujacych odpowiedzi. Niedlugo nie bedzie  
juz problemu z woda, bo uruchomiona zostanie studnia na Wybickiego. 
Pan D. Ksiazek – nic nie zrozumialem z tego co Pan powiedzial, a odsylanie 
nnie do p. Bienkowskiego, oczywiscie moge pójsc, ale wydaje mi sie, ze Wójt 
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powinien wykazywac sie wiedza na temat elementarnych informacji, jakie 
powinny byc udzielane. 
 
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 3 wstrzymujace 
sie. 
 
Ad. 21) 
Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXX/397/04 Rady Gminy 
Raszyn z dnia 17 czerwca 2004r. dotyczacej wyrazenia zgody na zawarcie 
przez Gmine Raszyn umowy uzytkowania czesci nieruchomosci polozonej w 
Gminie Raszyn we wsi Dawidy Bankowe przy ul. Warszawskiej 210, 
oznaczonej jako dzialka 45/11-cz.o pow. 1950m² oraz budynku, na okres lat 
20, w celu prowadzenia publicznego przedszkola w Dawidach. 
 
Pan K. Derda – czy sa pytania? Wobec braku pytan przystepujemy  do 
glosowania.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 2 wstrzymujace 
sie, 2 nie wzielo udzialu w glosowaniu.  
 
 
Ad. 22) 
Uchwala w sprawie  zawarcia przez Gmine Raszyn umowy dzierzawy  
czesci nieruchomosci polozonej w Gminie Raszyn we wsi Dawidy Bankowe 
przy ul. Warszawskiej 210, oznaczonej jako dzialka 45/11-cz. o  
powierzchni okolo 2 000 m² oraz budynku  w celu prowadzenia publicznego 
przedszkola w Dawidach. 
 
Pan J. Hipsz – wydaje mi sie, ze przedszkole jest w Dawidach a nie w Dawidach 
Bankowych. 
Pan M. Chmielewski – jaka wysokosc srodków jest przewidziana na realizacje i 
dlaczego tylko na 3 lata.  
Pan D. Ksiazek – Panie Wójcie prosze o przedstawienie koncepcji odnosnie 
przedszkola w Dawidach, bo to porozumienie jest do 2008 r. Czy w przyszlym 
budzecie bedzie wstawiona pozycja budowa przedszkola w Dawidach. 
Pan Wójt – to porozumienie jest zawierane na okres wybudowania przedszkola 
w Dawidach. Remonty musza byc przeprowadzane, aby moglo to przedszkole 
funkcjonowac.  
Pan D. Ksiazek – czyli do 2008 r. wybuduje Pan przedszkole w Dawidach. 
Pan Wójt – wg mnie do tego roku bedzie wybudowane przedszkole w 
Dawidach. 
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Pani B. Gradziel – Spóldzielnia nazywa sie Spóldzielnia w Dawidach, a dzialka 
polozona jest w Dawidach Bankowych. to wynika z dokumentów 
ewidencyjnych. 
Pan A. Zareba – spóldzielnia mogla byc zarejestrowana w Dawidach.  
Pani B. Gradziel – ja tego nie zmienie, takie jest oznaczenie ewidencyjne 
nieruchomosci.  
Pan D. Ksiazek – moze by Pan Kwiecinski wyjasnil, jest przelozonym p. 
Naczelnik, powinien znac takie sprawy. Czy nie ma p. Kwiecinskiego, przeciez 
sa to godziny pracy urzedu. 
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 3 przeciw,   
1 wstrzymujacy sie,  
 
Ad. 23) 
Uchwala w sprawie nadania nazw ulicom polozonym na terenie Gminy 
Raszyn. 
 
Pan Wójt – ul. Miklaszewskiego stanowi granice pomiedzy wsia Dawidy a Lady 
i zachodzi koniecznosc nadania nazwy ulicy Miklaszewskiego we wsi Lady. 
Pan M. Goljanek – komisja planowania przestrzennego pozytywnie 
zaopiniowala projekt uchwaly. 
Pan J. Hipsz – wnioskuje na przyszlosc, aby nie pomijac imion przy nazwach 
ulic. 
Pani B. Gradziel – to nie jest nowa ulica, ta ulica jest po jednej stronie w 
Dawidach a po drugiej w Ladach, dlatego musi miec taka sama nazwe. Zmiana  
laczylaby sie ze zmiana dowodów osobistychc, innych dokumentów, umów itp.  
Pan J. Hipsz – czy jest jakas podstawa prawna zmuszajaca do wymiany tych 
dowodów osobistych? Nie ma takiej.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 12 za, 1 przeciw. 
 
Ad. 24) 
Stanowisko Rady Gminy w sprawie Przedszkola nr 1 „Pod Topola” w 
Raszynie. 
Pan J. Hipsz – kto jest autorem tego stanowiska. 
Pan K. Derda – komisja oswiaty. 
Pan J. Hipsz – rada gminy proceduje poprzez uchwaly, a uchwaly w tej sprawie 
zostaly podjete, one obowiazuja. Takie stanowisko nie ma zadnej mocy prawnej. 
My powinnismy wyegzekwowac wykonanie tych uchwal, wprowadzic jakies 
sankcje np. zmniejszajac pensje wójtowi.  
Pan D. Ksiazek – podejmowanie takiego stanowiska to jest strata czasu. 
Komisja podjela stanowisko, ale skierowane do wójta a nie na sesje. Popieram 
p.Hipsza, bo to nie ma sensu. 
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Pan K. Derda – p. Wójt skierowal do rady pismo, które p. Wiceprzewodniczacy 
zadekretowal do komisji oswiaty, z prosba o opinie, czy ma byc remontowane 
przedszkole, czy mamy czekac az wybuduje sie nowe przedszkole. Komisja na 
posiedzeniu przyjela takie stanowisko, zeby przedszkole bylo remontowane. 
Pan D. Ksiazek – tak, komisja przyjela takie stanowsko, bo uchwaly sa w tej 
sprawie podjete. 
Pan K. Derda – ale chodzi o wyrazenie opinii czy remontujemy, choc nie jest to 
tak do konca po gospodarsku, czy nie, czekamy, az wybuduje sie nowe. 
Pan D. Ksiazek – ale to juz dawno stwierdzilismy przyjmujac uchwale w tej 
sprawie. 
Pan J. Gromek – przed chwila padly zarzuty, ze uchwala nie jest realizowana, to 
jako sankcje nalezy obnizyc wójtowi pensje. Ja uwazam, ze rada powinna 
rewaloryzowac wójtowi pensje zgodnie z ustawa i przepisami. A Pan chce 
obnizac. Nie ma takiej mozliwosci, zgodnie z kodeksem pracy. to co p. Hipsz 
powiedzial, ze nic nie jest realne, to stanowsko calej rady co Panu przeszkadza. 
Pan M. Chmielewski – na ten temat dyskututjemy od pól roku, dlaczego nie ma 
decyzji Wójta o przeznaczeniu srodków na remont tego przedszkola danej pod 
rozwage rady. Takie odwlekanie sprawy idzie w jednym kierunku, aby opóznic 
remont.  
Pan M. Goljanek – Pani Mecenas, czy jest sens podejmowanie takiego 
stanowiska przez rade? 
Pani Mecenas – rada moze podejmowac stanowiska. 
Pan T. Szwed – mozna zmienic tresc stanowiska, ze Rada Gminy zobowiazuje 
Wójta do przedlozenia propozycji wprowadzenia do budzetu gminy 
odpowiedniej kwoty celem przeprowadzenia remontu budynku przedszkola 
zgodnie z uchwala rady gminy z dnia 26 stycznia. To jest propozycja do 
rozwazenia. 
Pan A. Zareba – przeglosowanie tego stanowiska nie zmienia uchwal, które rada 
podjela. Nie wprowadzajmy zametu, bo widac z tego, ze wazne jest kto wnosi a 
nie tresc stanowiska. 
Jesli chodzi o stanowisko p. Szweda, to dobrze byloby oprzec sie na konkretnej 
kwocie okreslonej przez rzeczoznawce. 
Pan D. Ksiazek – skladam wniosek formalny o wycofanie tego stanowiska Rady 
gminy. 
Pan K. Derda – przystepujemy do glosowania nad wnioskiem p. Ksiazka. 
Wniosek poddany pod glosowanie nie zostal przyjety glosami – 6 za, 7 przeciw. 
Przystepujemy do glosowania stanowiska. 
Stanowisko Rady Gminy (zalaczone do protokolu) poddane pod glosowanie 
zostalo przyjete glosami – 11 za, 1 wstrzymujacy sie. 
Ad. 25) 
Sprawozdanie Wójta z dzialalnosci. 
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Pan Wójt – informuje, ze pismo dot. przeprowadzenia badan w szkolach i 
fluoryzacji wplynelo do rady. Ponadto informowalem o tym Pania Zaboklicka, 
dlatego minela sie z prawda mówiac, ze nic o tym nie wie.  

- po raz pierwszy zostal przyznany tej gminie „Gimbus” i trzeba bedzie 
zatrudnic kierowce. 

- przetargi sa realizowane zgodnie z planem; 
- inwestycje równiez odbywaja sie zgodnie z planem, kontynuowane sa te, 

które wstrzymano ze wzgledu na zime; 
- rozstal rozstrzygniety konkurs na przedszkole przy ul. Godebskiego, stare 

bedzie remontowane i dzieci 1 wrzesnia pójda do tego przedszkola, 
prowadzony jest nabór; 

- dostalem zapewnienia, ze na biblioteke dostaniemy srodki z Ministerstwa 
Kultury w formie dotacji w kwocie 300-400 tys. zl; 

- Dni Raszyna – szczególowy plan zostanie przekazany w formie plakatów, 
zlozone zostana wience w miejscach stracen. Imprez jest bardzo duzo; 

- prowadzone sa rozmowy z Wicemarszalkiem Czartoryskim w celu 
odtworzenia bitwy pod Raszynem na terenach IMUZ; 

- p. Chmielewski ze swoim przelozonym ze Stowarzyszenia „Zycie 
Raszynskie” skierowali doniesienie do Prokuratury dot. nieprawidlowosci 
dzialania Wójta w kwestii przedszkola. Prokuratura umorzyla 
dochodzenie, uznajac za bezzasadne. Pismo jest w radzie. To rozwiewa 
chyba wszystkie watpliwosci, czy Wójt zlamal prawo, czy nie. 

- odbylo sie spotkanie n/t obwodnicy. Nie wchodzi ona w tereny Gminy 
raszyn, czego bardzo chcialy Stowarzyszenia dzialajace na Zaluskach. 
Inwestycja zostanie poprowadzona przez stacje Shell’a.  

- mielismy jeden krytyczny punkt w Dawidach Bankowych zwiazany z 
podmyciem przepustu przy gwaltownych roztopach. Przez 4 dni byly 
objazdy, trasa zostala zamknieta. Przedstawiciele sztabu kryzysowego z 
powiatu nie pojawili sie do pólnocy. Byli nasi strazacy, nasi policjanci, 
nikogo z powiatu do pólnocy nie bylo. 

- kwestia unormowania Al.Krakowskiej zostala rozwiazana, Generalna 
Dyrekcja Dróg wyrazila zgode na zawarcie porozumienia. 

- rozwazana jest mozliwosc zakupu sprzetu do odsniezania dla malych 
uliczek na terenie gminy. 

- lada moment zostanie rozwiazana kwestia oswietlenia wiaduktu w 
Jankach. Moje stanowisko jest takie, ze droga, przejazdy, sam wiadukt, 
tak, ale jezeli IKEA i Apsys nie wyraza zgody na subsydiowanie w 
kosztach oswietlenia przy dojazdach i na parkinach i na rondzie, ja nie 
wyraze zgody na to, zeby gmina placila za cos co nie jest jej.  

- bralem udzial w spotkaniu na temat bezpieczenstwa i gdyby nie bylo na 
naszym terenie GEANTA to bylibysmy na pierwszym miejscu pod 
wzgledem bezpieczenstwa. 
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- 15 marca odbyl sie konkurs na Dyrektora Gimnazjum. 3 Panie z 
Kuratorium nie wyrazily zgody na obecnosc podczas konkursu w roli 
obserwatorów p.Przewodniczacego Rady i Przewodniczacego Komisji 
Oswiaty. Do wczoraj minal terminy wniesienia zastrzezenia przez 
Kuratora Wojewódzkiego, co do tego powierzenia. Jezeli nie, to 
powierzymy w drodze mianowania to stanowisko p. Wojtasiewicz. 

- mamy pierwsze sygnaly n/t stanu wodociagów, które otrzymalismy od 
nowej firmy zajmujacej sie konserwacja. Pan Rup powiedzial, ze jest 
duzo gorzej z instalacja wodociagowa niz sie spodziewal.  

- pracy przy SUW na ul. Wybickiego posuwaja sie do przodu, z koncem 
maja a poczatkiem czerwca skoncza sie klopoty z woda. 

- zostal rozstrzygniety przetarg na poprowadzenie wody i podlaczenie do 
ujecia w Spóldzielni w Dawidach.  

- w nastepnej kolejnosci bedziemy przystepowac do wykorzystania 
tamtejszej oczyszczalni scieków. 

- zostal rozstrzygniety protest, który nie pozwalal na pociagniecie wody 
przez Podolszyn. Znalezlismy rozwiazanie alternatywne. 

Pan K. Derda – prosze  o zadawanie pytan do sprawozdania. 
Pan A. Zareba – przebieg trasy lacznika przy lotnisku, kiedy bedzie wiadomo 
cos blizszego na temat przejscia tej trasy przez ul. Na Skraju. Chodzi o 
inwestycje mieszkaniowe. 
Pan Wójt – trasa wchodzi za ogródkami dzialkowymi w Gmine Raszyn. 
Dokumentacja jest dostepna u p. Ani Kozlowskiej.  
Pan A. Zareba – z uwagi na chec podniesienia bezpieczenstwa jest wazne 
oswietlenie, na terenie Rybia sa czeste kradzieze. Jakie sa szanse w tym 
budzecie dofinansowanie budowy oswietlenia. Sa gotowe projekty.  
Pan Wójt – jest coraz wiecej zgód a tam gdzie sa projekty oswietlenie bedzie 
zakladane. 
Pan J. Hipsz – Pan Wójt minal sie z prawda, bo to nie Prokurator decyduje czy 
bedzie prowadzil sledztwo. To bedzie decydowal sad. Bylem na Wlochach i 
ogladalem propozycje do  trasy, które oni zlozyli. Sa bardzo sensowne i nie ma 
co z nimi antagonizowac. W Kurierze Raszynskim ukazala sie nieprawdziwa 
informacja, ze na chodnik na ul. Sportowej wydano 250 tys. zl. to chyba 
najdrozszy chodnik, drozszy niz za kadencji p. Her na Jaworowej. Do mnie 
wielu ludzi dzwonilo, ze robotnicy co kanalizacje buduja zanieczyscili drogi, 
dzielnicowy byl wzywany, nie mial komu wypisac mandatu, bo na tym polu 
p.Pokropowicza, z którego to bloto bylo na kolach samochodów wywozone, 
staly tylko koparki. Nastepna sprawa odsniezanie. Kolo mnie ludzie nie mieli 
jak wyjechac zeby pojechac do lekarza, a kolo p. Kwiecinskiego bylo 
odsniezane do czarnego asfaltu. Bylem sprawdzilem to. Tak jest ze wszystkim u 
nas, wszystkich sie równo traktuje. 
Pan D. Ksiazek – mam wrazenie, ze nie wszystko p. Wójt powiedzial w swoim 
sprawozdaniu. Ale najpierw zapytam, czy radni i soltysi beda mieli taki sam 
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dostep do projektów i innych informacji jawnych jak p. Zareba, który mówi, ze 
widzial projekty, ze sa projekty. Czy ja tez jak pójde to czy pracownik mi je 
udostepni.  
Pan A. Zareba – to jest w internecie, tylko trzeba wlaczyc i odszukac. Ja Pana 
poinstruuje jak to sie robi.  
Pan D. Ksiazek – ja Panu nie zadawalem pytania tylko Wójtowi. Dlaczego Wójt 
nie wspomnial o przetargu na demontaz kanalu grawitacyjnego kanalizacji 
sanitarnej w ul.Ceramicznej. Ta ulica jest od dwóch lat, czy inne sprawy sa tez, 
o których Pan nie wspomnial? Jest wynik przetargu na wykonanie trybun i 
biezni. Sa czlonkowie komisji, w ubieglym roku byla opinia komisji, a Pan tak 
podobno liczy sie z opinia komisji. Byla opinia, ze chcielibysmy spotkac sie z 
projektantem. Nie doszlo do tego spotkania, komisja nie wyrazila opinii, a tu 
jest juz przetarg, za cene 28 tys. Tu jest uwaga do p. Zareby, ze umiem sie 
poslugiwac internetem, wiem gdzie szukac.  
Wspomnial Pan Panie Wójcie o Prokuraturze, a zabraklo mi informacji ile to 
wplynelo z Prokuratury zawiadomien o umorzeniach, które zglaszal Pan. O tym 
Pan nie wspomnial, jezeli mówimy to mówmy o wszystkim. Chwali sie Pan, ze 
otrzymal pozwolenie na wejscie w pas drogi w Al. Krakowskie. Gdyby Pan te 
rozmowy rozpoczal rok wczesniej, to ten temat bylby juz zamkniety. 
Uslyszalem w Pana sprawozdaniu, ze jest jutro spotkanie i z tego wynika, ze 
Wójta jutro nie bedzie. Apeluje do Pana Przewodniczacego o zmiane godziny, 
bo Wójta nie bedzie. Jak mozna sobie zalatwic zwolnienie z pracy. Tak sie nie 
robi.  
Pan K. Derda – liczylem na to, ze radni wycofaja wniosek. 
Pan D. Ksiazek – ale jezeli tak chcial Pan, to trzeba bylo dzwonic do radnych a 
nie zostawiac tej sprawy na sesje. Rozmawialismy wczesniej odnosnie tej 
ostatniej sesji i Pan sam powiedzial, ze za tym zeby tej sesji nie bylo o skargach, 
to stal Pan Kwiecinski, a teraz mam podejrzenie, ze znowu stoi Pan Kwiecinski.  
Pan K. Derda – liczylem na to, ze radni wycofaja wniosek. Jezeli sklada sie 
wniosek w wielki piatek, to tak to wyglada. Sam Pan nie dokonal tego, co trzeba 
bylo odnosnie tych uchwal. Nie bylo opinii.  
Pan D. Ksiazek – ale byly wysylane pisma z prosba o opinie. Gdyby byla dobra 
wola p.Wójta, to te opinie bylyby przygotowane. Prosze, zeby Pan przychylil sie 
do mojej prosby, przelozyl godziny sesji, bo ja nawet nie mam jak zawiadomic 
swojego pracodawce. 
Pan M. Chmielewski – ja tez uwazam, ze nalezy przelozyc godzine sesji, a 
ponadto sprawa gospodarowania mieniem jest obligatoryjne, zeby osoby 
zobowiazane do tego dbaly o to mienie. Ile wynosi koszt ekspertyzy, dlaczego 
sa dwie, z czyich pieniedzy sa ponoszone. Mieszkancy wiedza, ze to Pan 
wydawal nasze pieniadze, nam sie to nie podoba.  
Pan K. Derda – dlatego zrobilem to o godz. 10.00, bo o 17.00 nie ma zadnej 
obslugi prawnej. Uwazam, ze uchwaly sa z wada prawna. 
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Pan M. Chmielewski – my czekalismy na materialy na jutrzejsza sesje z 
porzadkiem obrad, do którego Pan sie zobowiazal. Rada ma obowiazek 
rozpatrzyc skargi, nie zabraniam wypowiadania sie negatywnie, ale musimy sie 
wypowiedziec. To jest obligum. Jezeli cos nie nalezy do rady, to trzeba 
powiedziec to tym ludziom, przeslac wg wlasciwosci. Nie unikac tego. 
Czy jutro tez Pan zachoruje. 
Pan K. Derda – prosilem o przeniesienie tego wniosku, bo uwazam, ze radni nie 
sa w pelni swiadomi tych skarg. Skarga p. Wojtasa nie wiadomo czego dotyczy, 
Domu i Ogrodu tez nie jest prosta rzecza. 
Pan Wójt – ma Pan racje w kwestii skargi Domu i Ogrodu.  Jest to sprawa 
bardzo zlozona, nalezy sie wgryzc w ta skarge merytorycznie, licze na to, ze 
panstwo sie zapoznacie z jej trescia i zrozumiecie podstawowe akty prawne, 
które wewnatrz tej skargi sie znajduja. Skarga na Wójta jest rzecza ostateczna, 
jak zostana wyczerpane juz wszystkie drogi.  
Pan D. Ksiazek – o terminie sesji nie Pan Wójt decyduje, natomiast jako 
kierownik urzedu moze wydac polecenia pracownikom, aby zostali po 
godzinach. Chcialbym aby odpowiedzial Pan na moje pytanie. 
Pan Wójt – wykonawca, który wykonywal ul.Ceramiczna nie zrobil tego dobrze.  
Pan D. Ksiazek – ta ulica jest juz 3 rok w budzecie, jak to sie stalo, ze dopiero 
termin przetargu zostal teraz ogloszony. 
Pan Wójt – prosze zlozyc interpelacje na pismie, w terminie odpowiem. 
Pan D. Ksiazek – Panie Wójcie, dobry obyczaj nakazuje aby odpowiedziec, ale 
jak Pan nie chce to Pana sprawa. Dlaczego zostal rozstrzygniety przetarg na 
trybuny i bieznie, skoro zdanie komisji bylo inne. 
Pan Wójt – zdanie komisji bylo podzielone, natomiast rada zaakceptowala 
budowe w uchwale budzetowej. Mieszkancy sa z tego zadowoleni, moze Pan 
nie. 
Pan D. Ksiazek – nie, bo jesli by Pan sluchal, tych którzy dobrze Panu zycza, to 
by Pan wybral bieznie przy szkole podstawowej, gdzie tysiace dzieci biega po 
asfalcie  i niszcza sobie buty i zdrowie, a tam bedzie korzystalo 10 osób. Ale na 
to juz Pan nie wpadl. 
Pan Wójt – Panie Przewodniczacy prosze, zeby ukrócal Pan tego typu 
wystapienia. Ja pana rozumiem, nie poddaje pod publiczny osad. Staram sie 
powstrzymac swoje nerwy. Nie bede Panu odpowiadal na takie podchwytliwe i 
aroganckie pytania. Jesli chodzi o szkole, to nie wie Pan jakie sa dalsze plany i 
byc moze bedzie tam bieznia, moze boisko z trawa. 
Pan D. Ksiazek – nie mówil Pan o tym w swoim sprawozdaniu i arogancja jest z 
Pana strony, bo Pan wielokrotnie juz na sesji mówil, co Pan mysli o mnie. 
   
 
Ad. 26) 
Interpelacje i zapytania radnych. 
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Pani G. Zaboklicka – chcialabym ustosunkowac sie do nieprawdziwych slów, 
które padly ze strony Wójta.  Z pismem, które wplynelo do rady zapoznalam sie, 
ale bylo ono podpisane przez p. Wiecko. Kto to jest ta Pani, skad sie tu znalazla, 
ile kosztuje gmine Raszyn utrzymanie tej Pani, bo jak slysze, gmina ufundowala 
jej mieszkanie. 
Pan Wójt – jak Pani sie wczyta w pieczatke, to bedzie Pani wiedziala kim jest ta 
Pani. Ta Pani ma pensje w urzedzie. 
Pani G. Zaboklicka – ile gmina placi jej za mieszkanie. 
Pan Wójt – ona sama sobie placi, to jest jej mieszkanie. 
Pani G. Zaboklicka – kto jej zalatwil to mieszkanie. 
Pan Wójt – to nie jest komisja sledcza, nie bede odpowiadal na tego typu 
pytania. Prosze to napisac w formie interpelacji.  
Pani G. Zaboklicka – odczytala pismo a nastepnie powiedziala: komisja zdrowia 
wypracowala wniosek, który poparla komisja budzetu. Nie moge dopuscic do 
tego, zeby zdanie komisji bylo nie brane pod uwage, a p. Wiecko miala wieksza 
moc niz komisja. Bo albo komisja ma cos do powiedzenia, albo p.Wójt stanowi 
sam komisje i decyduje na podstawie pisma p. Wiecko. 
Pan Wójt – mozna przeprowadzic 6 i 7 fluoryzacji, ale to nie ma sensu, bo jest 
przeprowadzana fluoryzacja. Robienie czegos, co jest niepotrzebne byloby 
razaca niegospodarnoscia. Badania okulistyczne zostaly przeprowadzone, ale ze 
wzgledu na to, ze byly platne, zostaly wykonane w niewielkiej liczbie. Duzym 
problemem jest sluch. Postaramy sie zbadac dzieci z gminy Raszyn pod 
wzgledem sluchu. Ja rozumiem, ze nie ma pani w pakiecie swoich uslug takich 
badan i to moze byc dla pani problem. Ja uwazam, ze stomatologii nie ma sensu 
robic, bo badanie 5 razy w roku wystarczy. Natomiast u ortopedy tez sa dzieci 
badane, wpisywane sa badania do ksiazeczek zdrowia, bilans wieku. My robimy 
to co trzeba robic.  
Pani G. Zaboklicka – wg Pana wypowiedzi nalezy uwazac, ze wielka sielanka 
panuje w gminie, nic nie potrzeba robic, a pieniadze w ramach ochrony zdrowia 
Pan przeznacza na zakup komputera, na jakies inne swoje cele. W ramach 
fluoryzacji miala byc poruszona profilaktyka próchnicy. Gmina miala oplacic 
taka akcje profilaktyczna. Zeby byla pewnosc, to ja nie bede startowala w 
zadnym konkursie, natomiast chce nadzorowac wydatkowanie pieniedzy na te 
cele. Jezeli beda jakies konkursy  to prosze o powiadomienie komisji i komisja 
bedzie nadzorowala zuzytkowanie publicznych pieniedzy. Pan zwalnia tempo 
pracy i nic dla dzieci i mieszkanców nie robi.  
Pan Wójt – te badania o których rozmawialismy beda robione. Natomiast 
pieniadze przeznaczone na opieke zdrowotna nie przeznacza sie na komputery. 
Nigdy tak sie nie zdarzylo. 
Pani G. Zaboklicka – powiedzialam, ze Pan komputery kupuje a w dziedzinie 
zdrowia nic nie robi. Prosze powiadomic komisji o dzialaniach w zakresie 
opieki zdrowotnej.  
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Pan D. Ksiazek – skladam dwie interpelacje na pismie i pozwole sobie je 
odczytac. Prosze zeby Pan Wójt ustosunkowal sie do tego na pismie. 
Pan M. Chmielewski – ile od poczatku roku wzroslo zadluzenie z tytulu 
zaciagnietych kredytów i pozyczek. 
Pan Wójt – prosze zlozyc stosowne pismo, ale powiem, ze z blisko 5 mln 
kredytu zaciagnietego przez p. Rajkowskiego ostatnia rate splacamy w czerwcu. 
Pan T. Szwed – kredyty trzeba splacac, nastepni beda musieli splacac kredyty 
zaciagniete przez Pana, wiec to nic nadzwyczajnego. Chodzi o ustawowe 
podwyzki dla nauczycieli. Jest 31 marca, pieniedzy nie ma na te podwyzki. Czy 
te podwyzki ceduje pan na dyrektorów szkól. Czy byla tylko jedna oferta na 
dyrektora gimnazjum? To jest dziwne, przy tym rynku pracy, ze nie bylo 
zainteresowania. 
Pan Wójt – konkurs na dyrektora gimnazjum zostal ogloszony zgodnie z 
wymogami. Propozycje podwyzek wplywaja ze szkól. Pensje w pionie oswiaty 
ustala wójt. 
  
Ad. 27) 
Sprawy rózne. 
Pan K. Choromanski – czy bedzie sprzatanie gminy. 
Pan Wójt – tak, zostana wystawione wielkogabarytowe pojemniki, sprawa 
zajmuje sie p. Bienkowski.  
Pan A. Kazubek – projektant wodociagów Bipro-Bumar nie wykonal do tej pory 
zadnego projektu dla Janek. Niepokoi mnie brak omawiania planów 
zagospodarowania przestrzennego. Posterunek w Jankach, niby jest, ale tak 
jakby go nie bylo. Czy przewiduje sie spotkanie w sprawie przejscia w Jankach, 
a nastepny punkt to lewoskret w ul. Leszczynowa. Czy nie mozna postawic 
barier oslonowych, bo bez przerwy sa przewracane slupy na Al. Krakowskiej. 
Na mapce do uchwaly w sprawie ul. Miklaszewskiego nie ma oznaczonej tej 
ulicy. 
Pan Wójt – Generalna Dyrekcja nie zrobi nic na Al. Krakowskiej poza nakladka 
w momencie przekazywania jej gminie, mam obietnice, ze przy organizacji 
ruchu dla salonu samochodowego Gelamco w Falentach zostanie wykonane 
przejscie z sygnalizacja, bariery tez sa w gestii Zarzadu Dróg, natomiast na 
mapce na ma wpisane nazwy ulicy, bo to jest mapa geodezyjna, ale ulica jest 
widoczna. 
Pan D. Ksiazek – mam wrazenie, ze rozpetuje sie jakas nagonka na mnie jak 
zostalem odwolany z funkcji przewodniczacego. Zniknalem ze strony 
internetowej jako radny. Rada moze mnie odwolac, ale Pan Panie Wójcie nie ma 
prawa mnie skreslac z listy radnego. Czy przesuwa Pan godzine tej jutrzejszej 
sesji Panie Przewodniczacy. Czy wplynely materialy z wykonania budzetu, 
mam prosbe, aby zostaly powielone, aby radni mogli je sobie wziac do 
zapoznania.  
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Pan Derda – jezeli bedzie to wykonalne, to juz jutro zaczna byc powielane. W 
sprawie godziny sesji, pozostaje przy godz. 10.00. 
Pan Wójt – sprawdzilem jest Pan na stronie. 
Pan D. Ksiazek – na stronie tak, ale w BIP nie. 
Pan Wójt – osobiscie dopilnuje, zeby Pan sie tam znalazl. Osoba 
odpowiedzialna byla chora, ale juz jest i uzupelnia. Ja nie mam dostepu do BIP. 
Pan D. Ksiazek – ale ktos to zrobil, krasnoludki tego nie zmienily. 
Pani G. Zaboklicka – mam przed soba budzet, w ochronie zdrowia nie ma 
§zakup uslug medycznych, a w dziale zakup pozostalych uslug zabrano 100 tys. 
Obawiam sie, czy w tych 100 tys. nie ma uslug medycznych, o które ja walcze. 
Pan Wójt – na pewno nie spadlo to 40 tys. o które pani zabiegala. My nie 
placimy juz pensji stomatologowi w szkole podstawowej, robi to ZOZ. 
Pani G. Zaboklicka – co ta za lódki mamy kupic ze srodków ochrony zdrowia. 
Pan Wójt – lódki sa finansowane ze srodków p. Nagiela, przy budynku Ogniska 
Wychowawczego na Jaworowej jest male jeziorko. Dzieci beda sobie chwala ta 
inicjatywe p. Nagiela i Kucewicza. To jest organizacja zajec w ramach 
programu profilaktyki przeciwalkoholowej.  
Pan T. Pawlikowski – czy mostek, który byl ostatnio remontowany bedzie 
bezpieczny, droga powiatowa jest bardzo niebezpieczna, sa dziury, wyrwy. 
Pan Wójt – rozmawialem na ten temat z Wicestarosta Kowalem. Most byl 
sprawdzony. Przekaze Panu  telefon do Wicestarosty, bedzie mógl Pan sam 
interweniowac. W sprawie przystanku na Jaworowej mam informacje, ze 
zostanie wykonana kostka. 
Pani B. Rybkowska – krytykuje sie ze powstaje park, a w naszym rejonie nie ma 
miejsca wypoczynku. Jezeli bedzie ladny park to mieszkancy Al. Krakowskiej 
chetnie tam pójda. Chcialam zapytac p. Zaboklicka czy park to jest zdrowie, 
dlaczego jest przeciw temu parkowi.  
Pani G. Zaboklicka – ja nie jestem przeciw parkowi, tylko trzeba wiedziec za ile 
i kiedy. W tej chwili trzeba znalezc w budzecie srodki na przedszkole, zeby 
rozpoczac normalny rok szkolny. Mamy inne wydatki. Natomiast w tej chwili 
zapozyczac sie, zeby budowac park. Ja jestem chetna tej inwestycji, ale w tanszy 
sposób, nie 3,5 mln. 
Pan Wójt – ja nie jestem w stanie znalezc 3,5 mln na park. Kredyt jest 1,350 
mln. Ale prosze sie nie martwic my sobie poradzimy. Pieniadze potrafimy 
zorganizowac, pozyczki umarzalne w 50%, splacajac zadluzenie poprzedniej 
ekipsy. Prosze dac nam mozliwosc dzialania, nie torpedowac tego, nie 
organizowac sesji takich, jak ta jutrzejsza, na których nie sa ani prawnie 
obrobione uchwaly ani nie sa zaopiniowane przez komisje rady. Tylko 
normalnie sie zbierac na sesjach takich jak dzis. Dzisiaj bardzo duzo rzeczy 
zostalo zrobionych, Od maja priorytetem beda plany zagospodarowania. Chyba, 
ze radni beda zwolywali kolejna 17 sesje w sprawie przedszkoli a dzis maja 
problemy z podjeciem stanowiska czy je remontowac, czy nie. No to ja 
bezladnie rozkladam rece. Bedziemy plany pchac do przodu. 
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Pan D. Ksiazek – Pan Wójt mówi, ze bierze sobie do serca plany, przeciez w 
marcu ub.r. napisalem artykul, rozmawialem z Wójtem na ten temat i nic, jak 
groch o sciane, zadnego odzewu. 
Pan Wójt – Pan byl przewodniczacym i tych uchwal niewiele wprowadzil na 
sesje, ale za to zwolal Pan nie wiem ile sesji w sprawie skarg i w sprawie 
przedszkola, które wójt zawsze mówi, ze dzieci beda mialy dokad pójsc. Ale 
taka Pan prowadzil polityke, ja sobie obiecuje, ze nie bede sie dawal wpuszczac 
w tego typu retoryke, moze Pan sobie teraz mówic, co Pan chce. Nie powiem 
nic na temat. Moze Pan miec zal, ze Pan juz nie jest przewodniczacym i moze 
Pan go uzewnetrzniac w jakikolwiek sposób jaki Pan tylko chce. Co tez Pan 
czyni. 
Pan D. Ksiazek – ja tylko sprostuje, bo uchwaly to Pan Wójt przygotowuje i 
opracowuje, a nie ja. Wiec to nie do mnie zarzut. Pan sobie sam stawia zarzut co 
do swojej osoby. 
Pani C. Szarek – doszly mnie sygnaly od rolników, ze maja problem z 
przejazdem ul.Sokolowska na Bronisze. Czy jest mozliwosc, zeby nasi rolnicy 
mogli ta droga przejezdzac nie karani mandatami.  
Pan Wójt – zostaly takie ustalenia dokonane, bede dzwonil w tej sprawie do 
komendanta powiatowego. 
    
Ad. 28) 
Zamkniecie obrad. 
Pan K. Derda – wobec braku pytan zamknal obrady XLVIII Sesji Rady 
Gminy Raszyn. 
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